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Drage Luške i Lučani, poštovani birači,

prošle su tri godine od lokalnih izbora 2021. godine kada sam po drugi put izabrana za na�elnicu. Kada se osvrnem
na ovih naših sedam zajedni�kih godina osjećam sreću i pozitivnu energiju koja me je vodila do sada i koja me gura
da u dobroj vjeri nastavim voditi naše mjesto. Ponosna sam što sam na �elu Općine: 

u kojoj danas svako dijete ima svoje mjesto u vrtiću, �ija je cijena od 1. sije�nja za 30% jeftinija
koja je prva oto�na općina koja sufinancira postupak medicinski potpomognute oplodnje, 
koja je prva u Dubrova�ko-neretvanskoj ~upaniji nakon grada Dubrovnika uvela potpunu transparentno    
prora�una, 
koja je 2021. proglašena među deset najboljih općina u Hrvatskoj po izdvajanju sredstava za zaštitu okoliša, 
koja je 2022. proglašena među 30 najboljih općina u Hrvatskoj, pozicioniravši se na 12. mjestu,
koja je prošle godine proglašena trećom općinom u Hrvatskoj po izdvajanjima za kulturu
koja je ujedno 2. općina na otocima koja je pokrenula razvoj i aktivnosti Poduzetni�kog inkubatora 
koja prati svoje zaposlenike kroz uvjete rada i povećanje plaća, a što je izuzetno zahtjevno pogotovo kada
govorimo o predškolskom odgoju, ali i Općina koja zna da su ljudi snaga i u�init ćemo sve da nastavimo
brinuti o povećanju standarda i uvjeta koje zaslu~uju.
koja poštuje i �uva svoju tradiciju, kulturu i gradi sretnije društvo.

 
Pred nama su veliki projekti koji me izuzetno vesele, ali zbog kojih osjećam još i veću odgovornost jer znam koliko
su va~ni i znam koliko ih dugo �ekamo. Uz projekt izgradnje novog vrtića, to su projekti rekonstrukcije Zadru~nog
doma i Aglomeracije Vela Luka koje vodi Općina i Specijalne bolnice Kalos koje vodi }upanija na �elu s Kalosom.
Znam da ima onih �ija je jedina aktivnos topstruiranje rada Općine, negiranje rezultata i naših uspjeha, a glavna
svrha postojanja �lanstvo u ~upanijskim, dobro plaćenim upravnim vijećima. Na~alost radi se o ljudima koji
zaboravljaju da smo svi mi prvenstveno Velolu�ani, a tek onda politi�ari. 

Na�elnica sam Vele Luke, što ~elim i ostati, ako građani tako odlu�e. Međutim, ovaj put sam i  kandidatkinja za
Hrvatski sabor u X. izbornoj jedinici na listi SDP-a i koalicije Rijeke pravde jer ~elim dati svoj doprinos u promjeni
koja, sigurna sam, dolazi, ali i jer znam da ukoliko postanem saborska zastupnica mogu još i više pomoći Veloj
luci, te biti glas otoka i Dalmacije.
 
ast mi je što sam ponovno na listi za Hrvatski sabor s ljudima koji su se proteklih godina dokazivali radom na
terenu, u gradovima i općinama. Svaki od njih mo~e biti ponosan na neka svoja postignuća, svaki od nas je bolji od
drugog u ne�emu. I to je ono što nas razlikuje, to je ono što je jedan vid pozitivne konkurencije ili utakmice. No,
istovremeno smo jedni drugimai uzor, inspiracija i razlog da budemo još bolji i uspješniji, da iz naših lokalnih
razina, općina i gradova poka~emo kako Hrvatska mo~e biti sretnija.
 
}ivim stvarnim ~ivotom, bavim se stvarnim problemima na terenu, konkretnim situacijama. One su mo~da iz
perspektive Hrvatskog sabora sićušne, ali to ne zna�i da nisu stvarne i da se ne bave s onim �ime bi se politi�ari
trebali baviti: rješavanjem konkretnih problema ljudi i zajednica, i unapređenjem njihovih ~ivotnih uvjeta. Iza svih
tih paragrafa Hrvatskog sabora trebali bi biti stvarni ljudi jer upravo oni �ine Luku, otoke, Hrvatsku, jer se upravo
oni suo�avaju sa stvarnošću koja nije ru~i�asta. 

}elim i mogu dati svoj doprinos u stvaranju iskrenijeg, zrelijeg i odgovornijeg društva. Ovo mi je drugi na�elni�ki
mandat i najbolje znam koliko je te~ak put male Općine, a time i njezinih ljudi, bez politi�ke podrške, a koliko se
lakše snovi ostvaruju uz nju. 

Ovo je prilika da se vaš glas �uje u najvišim politi�kim forumima, glas koji mo~e braniti interese naše oto�ne
zajednice, ali i lakše se izboriti za naše zajedni�ke projekte i ciljeve te za ciljeve naših oto�ana na mjestu gdje se kroji
naša stvarnost i budućnost. U svemu ovome trebat ću vašu potporu, podršku i vaš glas da zajedno osiguramo i
gradimo bolju budućnost. Budućnost koje se ne treba bojati, usprkos svim tim izazovima i problemima s kojima
smo suo�eni. I stoga samo hrabro, otvorena srca i uma. Promjena se osjeća. Rijeke pravde dolaze, bit ću vaš glas s
mora!

 kandidatkinja za Hrvatski sabor u X. izbornoj jedinici
Obraćanje Katarine Gugić
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<Sidrin te u srcu valo veloluška=

Od lokalnih izbora 2021. godine do danas smo: 
izgradili kanalizacijski sustav i crpnu stanicu do terminala u vrijednosti
999.781,22 eura kao ključan preduvjet za dobivanje uporabne dozvole
terminala
izgradili cjevovod vodovoda prema Glavici sv. Ivana i na ulazu u
Gradinu
uredili betnicu od agencije Mediterano do caffe bara Cesarica
nastavili s realizacijom projekta „Luka mozaika“
postavili sustav za navodnjavanje zelenih povrbina
uredili parkiralibte od restorana Skalinada do trgovine Konzum
Asfaltirali niz nerazvrstanih cesta u centru mjesta, Mikulina Luci,
Bradatu, Tudorovici, Tankaraca, Maslinovi, Gradini, Stračinčici te od
Grebena do terminala 

pustili u pogon trafostanice „Stani“, „airoka“, „Guvno“
kupili zemljibte za trafostanicu }ukova i Prapatna
rijebili imovinsko pravne odnose za trafostanicu Sokolić
postavili novu javnu rasvjeta do terminala 
izradili projekt modernizacije javne rasvjete općine koji
započinje kroz naredni mjesec 
izradili Prometnu studiju
nastavili s uređenjem mjesnog groblja 
otvorili Poduzetnički inkubator
dali u zakup prve terene u Poduzetničkoj zoni
povećali izdvajanja za poduzetnike i obrtnike
ishodili dozvolu za gospodarenje otpadom na Sitnici

nabavili vibenamjensko plovilo za čibćenje
uvala 
nabavili nova komunalna vozila za odvojeno
prikupljanje otpada i za sakupljanje
mijebanog komunalnog otpada te kompaktor
uspjebno odradili tri faze uređenja
Memorijalne zbirke „Oliver Dragojević“ i
priveli radove u zavrbnu fazu
sanirali krov Meneginove kuće
uredili privremenu prostoriju za Narodnu
glazbu
izdvojili sredstva za uređenje prostorije FD
Kumpanija
otkupili teren za probirenje Vatrogasnog
doma

opremili teretanu u sportskoj dvorani na Močnom lazu i
nastavili s uređenjem dvorane
pripremili projekt energetske obnove Dječjeg vrtića
pripremili projekt energetske obnove zgrade Općine
izradili Idejno rjebenje uređenja zgrade Inkubatora
ispravnim pristupom zadr~ali poslovnicu „Fine“ u Veloj
Luci
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nastavili s uređenjem prostora Narodne knjižnice „aime Vučetić“
uredili tržnicu
osigurali dodatnu prostoriju za Dječji vrtić 
uveli produljeni boravak Vrtića i otvorili osam novih radnih mjesta 
osigurali sredstva za nastavak projekta „Radost za obitelj“
povećali izdvajanja za kulturu i sport
uveli sufinanciranje medicinski potpomognute oplodnje
smanjili cijenu vrtića za 30%
povećali potpore za novorođenu djecu
povećali sredstva za osnovnobkolsko i srednjobkolsko obrazovanje
dodijelili 32 nove stipendije
uveli božićnice umirovljenicima i ukupno podijelili 324 poklon bona 
zaposlili 16 žena putem projekta „Pomažemo zajedno “ za skrb o 108 potrebitih osoba
sklopili ugovore o sufinanciranju različitih područja rada Doma zdravlja dr. Ante Franulović“ , ali i ugovor
za sufinanciranje trobkova podstanarstva za liječnika u Kalosu
uveli potpunu transparentnost Proračuna
uveli aplikaciju „I tebe se pita“ i omogućili Lučanima da sami odlučuju o prioritetnim projektima
uspjebno otplatili sve kredite
prijavili projekt Aglomeracije (sekundarne mreže kanalizacije) na prioritizacijski poziv Ministarstva
gospodarstva i održivog razvoja
prijavili Projekt rekonstrukcije Zadružnog doma, budućeg Centra za kulturu i Zavičajnog muzeja za
financiranje putem Integriranog teritorijalnog programa za otoke 
uspjebno povlačili EU i nacionalna sredstva za brojne projekte i aktivnosti 
pripremili Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine. 

izgradnju novog dječjeg vrtića na Močnom lazu
dijelom iz EU sredstava
za uređenje park bume otočića „Objak“
za nastavak projekta „Zaželi – nisi sam“
za uklanjanje glomaznog otpada ispred
Reciklažnog dvoribta
za digitalizaciju rada Općine
za uvođenje javnih električnih bicikli 
za projekt modernizacije javne rasvjete
za uređenje otorinolaringolobke ambulante u Veloj
Luci
za zavrbetak građevinskih radova uređenja
Memorijalne zbirke „Oliver Dragojević“

Osigurali smo sredstva za:

Osoba sam od riječi, ono bto zacrtam i obećam
nastojim i ostvariti. Mislim da se to može vidjeti i u
popisu realiziranih projekata. Dakako da je job
mnogo toga pred nama, Vela Luka mora napraviti
job mnobtvo iskoraka. I to prije svega u
komunalnom redu koji nije na razini kakvoj želimo
da bude. Svjesna sam i drugih nedostataka i
potreba te vas uvjeravam da su one prioritet u
godinama pred nama. Nastavljamo dalje,
zajednički, s porukom koju svaki dan osjećam,
slubam i živim: SIDRIN TE U SRCU VALO
VELOLUŠKA!

Načelnica
Katarina Gugić
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Stranačke aktivnosti
Izbori u općinskoj organizaciji

U studenom 2021. odr~ani su unutarstrana�ki izbori. Za
novu predsjednicu izabrana je jednoglasno Katarina
Gugić, jedina kandidatkinja za tu funkciju. Na tom mjestu
zamijenila je dosadašnjeg predsjednika Iva }uvelu koji je
uspješno vodio lokalnu organizaciju proteklih 12 godina.
Za potpredsjednike su izabrani Zoran Manestar i Tonko
Bar�ot, a novi Odbor općinske organizacije �ine i Maja
Andreis, Dragiša Bar�ot, Tonko Gugić, Milijana Matas,
Ivan Plantić, Deni Vlašić, Nino Vlašić i Ivo }uvela.

Stranačka dru~enja
Prošle godine okupili smo se na godišnjem dru~enju uo�i
Dana oslobođenja Vele Luke. Uz obraćanje na�elnice
Katarine Gugić i upoznavanje s aktivnostima Općine i
stranke, odr~ana je minuta šutnje za sve ~rtve pale za
slobodu Vele Luke. Tonko Bar�ot je odr~ao prigodni
govor podsjetivši na zna�aj 1943. i va~nost o�uvanja
uspomene na ~rtve II. svjetskog rata ugrađene u našu
slobodu.

Na stranačkim dru~enjima prošle i ove godine
predane su zahvale i prigodni pokloni Ivi }uveli
Gigetu, dugogodišnjem uspješnom predsjedniku
luškog SDP-a, te istaknutoj aktivistkinji Sonji
Golić za njezin višedesetljetni predani rad za opće
luško dobro.

Dru~enje je okon�ano zahvalom i uru�enjem prigodnog
dara Ivu }uveli Gigetu, dugogodišnjem predsjedniku
luškog SDP-a.

O radu Općinskog vijeća i strana�kim aktivnostima
govorili su predsjednik Općinskog vijeća Zoran Manestar,
vijećnik Ivan Plantić i T. Bar�ot. lanice i �lanovi su
potom postavljali pitanja i davali prijedloge na�elnici
Gugić, a slu~beni dio dru~enja završio je sa zahvalom i
predajom poklona istaknutoj aktivistkinji Sonji Golić za
njezin višedesetljetni predani rad za opće luško dobro.
Dru~enje se nastavilo na tratamentu kojeg su priredile
�lanice Foruma ~ena.

Aktivnosti foruma

Najaktivniji strana�ki forum – Forum ~ena u
proteklom razdoblju je organizirao niz aktivnosti i to
s novim vodstvom. U o~ujku 2023. za predsjednicu je
izabrana Meri Stipković, a za potpredsjednicu Maja
Manestar. U Predsjedništvo su izabrane i Sonja
Golić, Silvija Pećanac Ba�ić i Ivana }uvela. Nakon
pandemijskog zastoja, prošle godine je ponovno
obilje~en Međunarodni dan ~ena i odr~an
tradicionalni Humanitarni ples. Prikupilo se 1316
eura namijenjenih udruzi Miki Trasi za organizaciju
Festivala djeteta >Mala Vela Luka<. Ove 2024.
godine prikupljeno je 1670 eura za Ligu protiv raka
Kor�ula-Pelješac-Lastovo-Mljet. U travnju se
provodila tradicionalna humanitarna akcija
<Omiljeni cvijet Ane Rukavine=. Cilj akcije je razvoj
Registra dobrovoljnih darivatelja krvotvornih
mati�nih stanica te omogućavanje adekvatnog
lije�enja sve većem broju oboljelih. Godine 2022.
prikupljeno je 3930,00 kuna, a 2023. gotovo
dvostruko više (917,45 eura). 

Najaktivniji stranački forum je dobio novo
vodstvo. U o~ujku 2023. za predsjednicu
Foruma ~ena je izabrana Meri Stipković.

Okupili smo se i u sije�nju ove godine. Okupljene �lanove
i simpatizere predsjednica luške organizacije i na�elnica
Vele Luke K. Gugić upoznala je s odrađenim projektima
u mjestu, ali i najavila aktivnosti koje slijede. 

Uz tradicionalni Humanitarni ples ~ena, po
prvi puta se organiziralo dru~enje uoči Prvog
maja uz pošanj i kobasice.

Uo�i Prvog maja prošle godine se po prvi puta
organiziralo dru~enje građana uz pošanj i kobasice , a
forumašice su bile aktivne i na lokalnim feštama
poput Fešte od uja.

Kroz proteklo razdoblje bio je aktivan i Forum
seniora. Pod vodstvom Ton�ija Donjerkovića
okupljali su se naši najstariji �lanovi i upoznavali s
lokalnim i strana�kim aktualnostima, te postavljali
pitanja i prijedloge vodstvu stranke i Općine Vela
Luka.



Da je pred nama borba za golo preživljavanje govori i �injenica da se zadah truleži i raspadanja više ne može
ignorirati i da je sve manji broj onih koji mogu za�epiti nos i reći da ih se ne ti�e, da nemaju za koga glasati i da
će tog 17. travnja ostati kući - nebrojene afere, navodne reforme koje nisu ništa doli pranja mozga i pranja
novca, 30 ministara koji su morali otići pod suspektnim okolnostima i kroni�na narcisoidnost egomanijaka s
o�itim kompleksom Luja XIV. na �elu te i takve Vlade više od bilo �ega drugog govore o važnosti izbora pred
nama. O�ito su i sami shvatili da bi nakon izborne noći mogli postati prošlost, jer iz njihova tabora već se �uje
lelekanje o tome kako su, zahvaljujući predsjedniku države, izbori kontaminirani i nelegalni. Zanimljivo;
�injenica da u Hrvatskoj glas svakog bira�a ne vrijedi jednako ili to što imamo više bira�a nego stanovnika meni
je daleko veći razlog sumnje u regularnost izbora. Aktualni premijer, ne bez razloga nazvan Herojskim zecom,
pokazuje ovih dana prve znakove straha i panike; odavna je Schiller u svojim Razbojnicima, na usta Franza
Moora, rekao - jadna je to uloga biti zec na ovom svijetu, ali milostivi Gospodin treba ze�eva. Uostalom,
Schillera i Plenkovića povezuju �vrste veze – jedan je napisao Razbojnike, a drugi ih je okupio.
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<Samo prvi se pamte= 
(kolumna Ivana Plantića)

udnovati su putevi Gospodnji; vrijeme parlamentarnih izbora ove godine
pada malo po završetku uskrsnog vremena, a i hrvatski hod kroz pustinju u
koju je vladajuća stranka pretvorila domovinu traje već skoro biblijskih 40
godina. Hrvatska je, naime, ove godine napunila 33 godine, koliko je navršio i
Uskrsli kad je umro. Nedoku�ivi je Jahve, o�ito, u proljeće 2024. omogućio
Hrvatima da biraju između života i smrti, između preporoda i nestanka, 

između novog po�etka i kona�nog kraja jer izbornu pobjedu i novi mandat vladajućih ova zemlja teško da bi
preživjela.

Da je riječ o doslovnom preživljavanju, govori i činjenica da je Hrvata u ova
tridesetljeća hrvatskog uskrsnuća doslovno fizički manje za otprilike milijun, ali neka
vas to ne čudi; šteta koju HDZ radi oduvijek se mjerila u milijunima i milijardama.

Parlamentarni izbori važni su jer nakon njih slijede europski i predsjedni�ki, te dogodine, lokalni izbori, a
uspjeh na prvima od njih trasirao bi put uspjehu i na ostalima. Parlamentarni izbori važni su osobito za nas u
Veloj Luci; za glasa�e SDP-a, ali i za sve druge. Na listi SDP-a za X. izbornu jedinicu nalaze se jaka imena, a
među njima i naša Katarina Gugić na šestom mjestu, s realnim izgledima za ulazak u Sabor. 

Svakome dobronamjernom, kome je Luka na srcu, a ne samo na jeziku, jasno je koliko
bi našem mjestu značilo imati zastupnicu u Saboru i kolika vrata bi to otvorilo; vrata
koja su Veloj Luci do sad bila uglavnom zatvorena.

Po prvi puta do sad, Luka ima priliku imati nekoga u najvišoj sferi vlasti i tu priliku ne smijemo propustiti.
Samo prvi se pamte; netko kao prva politi�ka stranka u povijesti hrvatskog naroda s pravomoćnom sudskom
presudom za zlo�in, a netko kao prva žena na �elu Vele Luke. Vrijeme je da bude upamćena i kao prva luška
saborska zastupnica, ali to ovisi o svima nama. Pomozite da 17. travnja rijeke pravde preplave domovinu i
speru naslage smeća koje guši ovu zemlju. 

Pomozite da Hrvatska prodiše punim plućima i da Vela Luka napokon dobije priliku
koju zaslužuje. Samo prvi se pamte; učinimo 17. travnja danom koji će vrijediti
pamtiti.


